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PROTOKÓŁ Nr  35/2018 
 posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się 25 września 2018 roku, o godz. 1400 

 
Przewodnicząca Komisji - Teresa Majkusiak 
Protokolant   - Alicja Dąbrowska  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło 8 radnych na ogólną 
liczbę 9 oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu).  
 
Uwag do przesłanego porządku nie zgłoszono. Został on przyjęty jednogłośnie i przedstawiał 
się następująco:  
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej 
na 2018 rok. 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 
274/XXX/2017 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 22 grudnia 2017 roku dotyczącej 
Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego. 

 
3. Zaopiniowanie informacji z wykonania budżetu powiatu oraz informacji o kształtowaniu 

się WPF za I półrocze 2018 roku. 
 
4. Sprawy różne. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2018 rok. 

 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała o zmianach do budżetu powiatu. 
Znajdują się one w uzasadnieniu do projektu uchwały, który stanowi załącznik Nr 3 do 
protokołu.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że te ogromne wydatki jakie poniesiemy na ścieżki 
rowerowe są nieproporcjonalne do potrzeb całego powiatu, ale trudno jeżeli inaczej być nie 
mogło.  
 
Więcej pytań i uwag nie było. Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt przedmiotowej uchwały.  
  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 274/XXX/2017 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 22 
grudnia 2017 roku dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że wszystkie zadania inwestycyjne 
zostały omówione w poprzednim punkcie. Dodała, że zadanie gdzie będzie realizowany projekt 
unijny na budowę ścieżek rowerowych jest zaplanowany w okresie dwuletnim. W 2019 roku 
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wprowadzane są kwoty ze środków unijnych 23.061.819 złotych. Przenoszone są kwoty w roku 
2019 na rozbudowę budynku Szpitala w Pionkach między zadaniami. Zmiany są też w latach 
2020 -  2021, ale ma to związek z tym, że zostały udzielone pożyczki dla Szpitali i teraz należy 
zaplanować do budżetu jej spłatę w kolejnych latach. Zmniejszą się dochody, zwiększą się 
przychody z tego tytuły i zmniejszy się nadwyżka  odpowiednio o te kwoty. Jest to odpowiednio 
333.120 złotych w kolejnych latach.         
 
Pytań i uwag nie było. Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 
przedmiotowej uchwały. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Zaopiniowanie informacji z wykonania 
budżetu powiatu oraz informacji o kształtowaniu się WPF za I półrocze 2018 roku. 

 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że jest już opinia RIO do informacji 
z wykonania budżetu za I półrocze jak również do informacji o kształtowaniu się WPF za I 
półrocze tego roku. Jest ona pozytywna. Jedynie jest zastrzeżenie do Szpitali, ale to w zakresie 
zobowiązań wymagalnych. Dodała, że Szpitale są kontrolowane przez naszą kontrolę 
wewnętrzną co dwa lata. Te informacje o zobowiązaniach wymagalnych, zawiadomienia idą 
do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych, który umarza postępowania z uwagi na to, że 
Szpitale nie są w stanie na bieżąco uregulować tych zobowiązań wymagalnych. 
 
(Opinia RIO stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  
Odnośnie Szpitali poinformowała, że  
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że te zobowiązania w tym roku jeśli chodzi o Pionki 
są bardzo wysokie.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że Szpital w Pionkach ma 2.762.342 złote 
zobowiązań wymagalnych, Szpital w Iłży 827.451 złotych. Dyrektor Szpitala w Pionkach 
informował, że pożyczką, którą od nas dostał w wysokości 500.000 złotych nie uregulował nic 
w czerwcu tylko na początku lipca. Zatem tych zobowiązań Szpital miałby 2,2 mln złotych.   
 
Więcej pytań i uwag nie było.  
Członkowie Komisji przy 7 głosach za, 0 – przeciwnych, 1 – wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowali informację z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2018 roku. Stanowi ona 
załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
Również głosami 7 za, 0 – przeciwnym, 1 – wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowali 
informację o kształtowaniu się WPF za I półrocze 2018 roku. Stanowi ona załącznik Nr 7 do 
protokołu.  
 
      
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, jak będzie wyglądała Gala 20 lecie Powiatu 
Radomskiego, jaki będzie scenariusz.   
 
Przewodnicząca Rady opowiedziała, że nie zna szczegółów, ale na sesji poprosi o wypowiedź 
w tej sprawie Naczelnika Wydziału Promocji Mariana Oleszczuka.  
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Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 35 posiedzenie 
o godz.14.30.  
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                Teresa Majkusiak 
 

 

 

 

 

 


